
 

 

Verksamhetsplan för 2022 
 
Mälarhöjden-Hägersten FF är en sammanslagning av seniorverksamheterna 
inom Mälarhöjdens IK Fotboll (MIK) och Hägersten SK (HSK). 2022 är det 
femte verksamhetsåret inom den sammanslagna föreningen.   
 
Vår vision är att vi får fler ungdomar, i Mälarhöjden och Hägersten, som 
spelar längre upp i åldern. Båda klubbarna har stora grupper fram till det år 
de fyller 12 år, då börjar vi tappa spelare. Mer eller mindre beroende på 
respektive lagledaren kunskap och engagemang. Vi behöver en stabil 
administration och stöd till ledarna för att kunna behålla alla kullar till senior 
ålder. 
 
För detaljer om verksamheten hänvisas också till vår gemensamma 
projektplan som finns under Dokument på MHFF Laget.se. 
 
Styrelsen prioritering för 2022 är: 

1. Arbeta för en bra integration mellan ungdomslagen från HSK och MIK 
2. Starta samverkan mellan de yngre lagen i HSK och MIK. 
3. Gemensamma arrangemang, bl a camper och cuper. 
4. Hitta gemensamma sponsorer för HSK, MIK och MHFF. 
5. Få en stabil verksamhet runt seniorlaget för herrarna och junior- och 

ungdomslagen. Verka för en överflyttning av MIK Damlag till MHFF för 
2023. 

6. Att ha bra kommunikation och arbete mellan styrelserna i HSK och MIK. 
7. Hjälpas åt med rekrytering i skolorna i närområdet. 

 
 
Vi utvecklar punkterna nedan;  



 
1. För ungdomslagen vill vi bygga vidare på den sammanslagning som gjorts 

och se till att de lyckas. För kullen födda 2009, som är mitt uppe sitt 
samgående, är det viktigt att vi agerar för att de ska utvecklas till en 
homogen grupp. För kull 2010, som går samman 2023, är det viktigt att vi 
förbereder det med kommunikation och fysiska möten mellan ledare och 
spelare. Vi vill också kunna attrahera hemvändare och spelare i området 
som vill fortsätta spela. 

 
2. Vi planerar gemensamma aktiviteter med kullarna 2011-2012. 2010 har 

redan ett bra samarbete. 
 

3. Vi planerar att genomfört en gemensam påsk- och höstcamp. 
 

4. En sponsorgrupp ska bildas med representanter från både HSK och MIK. 
5. Planen för herrarnas a-lag är att stanna kvar i division 4 och bygga en bas 

för fortsatt utveckling. Det är viktigt att vi kan bygga upp en bra 
juniorverksamhet som samverkar med seniorerna. För att attrahera 
flickor i både HSK och MIK bör MIKs damlag flyttar över till MHFF. 

6. Regelbundna möte mellan styrelser i HSK, MIK och MHFF, samt de 
arbetsgrupper som finns inom respektive område i vårt Arbetsdokument. 
Dokumentet finns på Laget.se 

7. Vi måste aktivera och samordna rekrytering i våra viktigaste skolor. 
Samverka om och genomföra en plan för att orka göra det. 

 
/Styrelsen 


